
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

tirsdag den 13. september 2022 kl. 19.00. 

Deltagere: Elva, Egon, Erick Jens og Simon. Lars havde meldt afbud. 

Som gæst deltog: Rikke fra 3i1.  

1. Referat 

Erick Jens blev valgt som referent 

Referat fra mødet d. 9. august blev godkendt uden kommentar. 

2. Terrasser og haver. 

Terrasser og haver tages op på næste officielle afdelingsmøde. 

3. Glasskab 

Debat om brugen af udhængs skabene i opgangene. 

4. Legepladser. 

Elva orienterede om rutinemæssig tjek af legepladserne og der var en mindre debat om anvendelsen. 

5. Invitation. 

Bestyrelsen har modtaget invitation fra Ungdomsbo om deltagelse i ”driftens dag” – møde d. 6/10, hvor der 

ville være orientering om biodiversitet  

Alle 5 afdelingsbestyrelsesmedlemmer tilmeldte sig arrangementet. 

6. Regnskabsafslutning. 

Ungdomsbo har regnskabsår fra 1.-oktober til 30. september, 

og bestyrelsen har modtaget kontokort på afdelingens rådighedsbeløb, og det fremgår, at rådighedsbeløbet 

ikke er opbrugt. Samtidig beder regnskabsafdeling om at få tilsendt kvitteringer vedr. 1/10-2021 – 30/9-2022 

senest 29/9-2022. 

7. Rådighedsbeløb. 

Det blev foreslået at bruge et beløb på varme og kolde drikke og evt. snackbord på kommende 

midtvejsmøde. 

8. Solceller. 

I forbindelse med projektet  ”solceller på taget” skal der, if. Erik Boysen, indsamles samtykke hos beboerne 

for at kunne få oplysninger om lejeres individuelle el-forbrug ved Norlys. Dette arbejde er uddelt på 

afdelingsbestyrelsens medlemmer. 

9. Midtvejsmøde. 

Det blev aftalt at lægge mødet i oktober. Erick Jens udarbejder oplæg/invitation til beboerne med 

forhåndstilmelding, så mødet kunne aflyses, hvis der ikke var minimum 20 deltager ud over 

afdelingsbestyrelsen. 

Mødet sluttede ca. kl. 21.00. 

 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

 Elva Lyth, formand                                                       Erick Jens Christiansen, referent 


